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Abstract (en)
The lift has a base and rear and outer walls that are connected with one another in a fixed manner, and a cabin integrated into an outer wall of
a railway vehicle. The cabin is moved laterally and lowered perpendicularly on a station platform, where the cabin is pivoted around 30 degrees
opposite to the vehicle during lowering of the cabin. The cabin is closed by a transparent cabin side door (9), where movement of the cabin is
monitored by sensors and controlled by electronics. A signal unit (20) and a loudspeaker (21) are arranged at the outer wall.

Abstract (de)
Die Erfindung besteht aus einer in die Außenwand eines Bahnfahrzeuges integrierten Kabine, die seitlich herausgefahren und senkrecht auf den
Bahnsteig abgesenkt wird. Beim Absenken wird die Kabine um ca. 30° gegenüber dem Bahnfahrzeug in Richtung Bahnsteig geschwenkt. So ist
ein gefahrloses Ein- bzw. Ausfahren für den Rollstuhlfahrer möglich. Die Einrichtung ist so gestaltet, dass der Rollstuhlfahrer ohne fremde Hilfe den
Rollstuhllift benutzen kann. Es ist lediglich eine Überwachung durch eine verantwortliche Person notwendig, wobei diese Überwachung aus der
Ferne erfolgen kann.
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